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Interpellatie van de h. Van de Cauter: coördinatie met andere besturen om de coronacrisis te beheren. 
 

De h. Van de Cauter vindt de coronacrisis ongetwijfeld het ergste sinds het einde van de Tweede 
Wereldoorlog en dit roept erg interessante vragen op met betrekking tot het bestuur in het algemeen. Vele 
beleidsmakers communiceren slecht en communiceren onderling soms helemaal niet. De burger aanvaardt het 
niet dat de talrijke ministers zich willen laten gelden zonder enige meerwaarde te bieden om deze crisis te 
beheersen, zoals de burgemeester van Knokke met betrekking tot de tweede verblijven. 

 
De slechte afbakening van de bevoegdheden van de federale regering, de gewesten en de gemeentes 

leidt tot chaos, meer bepaald met betrekking tot het beheer en de levering van mondmaskers en beschermend 
materiaal voor zorgcentra, opvangcentra voor mindervaliden en scholen. Voor de h. Van de Cauter zouden 
bevoegdheden rond gezondheid, vooral in crisisperiodes, terug gefederaliseerd moeten worden. Ze moeten 
toevertrouwd worden aan de minister van Binnenlandse Zaken of de Nationale Crisisraad, met een duidelijke 
hiërarchie zodat burgemeesters en ministers van gewesten en gemeenschappen niet op eigen houtje zouden 
gaan handelen. 

 
Deel het college dit standpunt? Deze herfederalisering leidt niet tot een beperking van de gemeentelijke 

macht op dit vlak. Op uitvoerend vlak is er wel een permanent overleg noodzakelijk tussen het college en de 
federale regering, zonder eerst te moeten passeren via gewesten of gemeenschappen. 

 
Welke contacten zijn er tussen de gemeente, de federale staat, de gewesten en de gemeenschappen? Is 

er overleg tussen deze instanties? Hoe zou het college crisissen in de toekomst beter kunnen beheren? 


